
TÁJÉKOZTATÓ ÉS MEGHÍVÓ 

Tisztelt Horgásztársak! 

Ezúton szeretnénk összefoglalni, és a február 4-én 9:00-tól tartandó 

közgyűlés előtt tájékoztatni a tagokat az egyesület vezetősége által a 2023-as 

évre, illetve a közeljövőre kitűzött céljairól, rendelkezéseiről, melyek az 

alábbiak: 

- tavaly januárban az 1-es tó kifolyójánál lévő „gát” eresztett, átszakadt, 

így elkészült egy ideiglenes gát és áteresz, melyet ősszel sikerült 

véglegesíteni.  

- a kis4-es tavunk 2021-ben tapasztalt algásodása miatt 2022 májusában 

iszapfaló baktériummal történő kezelést alkalmaztunk. Ezt a kezelést a 

kis2-es tóban is elvégeztük. A tapasztaltak alapján elmondhatjuk, hogy a 

kezelés maximálisan jól sikerült, mivel a vízminőség a forró nyár ellenére 

is kiváló volt. (ezt a szemrevételezésen kívül folyamatos mérésekkel is 

igazoltuk) Ezt az eljárást szeretnénk alkalmazni az 1-es és a 3-as tó 

esetében is. (az 1es tavon a tavasz végén, nyár elején érzékelhető volt a 

fokozott algásodás. A 3as tavon az iszap vastagság, illetve horgászok által 

jelzett ehetetlen halminőség miatt látjuk szükségesnek a kezelést) 

- a tavalyi évben kitűzött cél volt, hogy próbáljunk minél több vizet 

megtartani tavainkban. Emiatt, illetve a gyalogos átközlekedés segítése 

céljából a kis4 kifolyójánál lévő betonműtárgy felett egy híd+gát építését 

kezdtük el, melynek járószintje az idei évben kerül befejezésre.  A gát 

elkészítésével a tavak vízszintjei nőttek, illetve megszűnt ezen ponton a 

felesleges elszivárgás 

- haltelepítések tekintetében tavasszal 503kg extra pontyot, 503kg piaci 

pontyot, 80kg süllőt, és 103kg csukát telepítettünk. Ősszel/télen: 150kg 

2-3 nyaras süllőt. Az idei évben ponty és ragadozó halak betelepítését is 

tervezzük, de kisebb mennyiségben. A haltenyésztők előzetes 

tájékoztatása szerint, a 2éve tartó aszályos időjárás, illetve a takarmány 

drasztikus drágulása miatt a halárak idén tovább emelkednek. (pl.: ponty 

2000Ft/kg felett, a süllő: 6000 Ft/kg felett lesz) Emellett országos 

probléma, hogy a szokásos éves halmennyiség is messze elmarad a 

szükségestől. Tekintettel erre, illetve a tavainkban lévő halállományra, 

javasoljuk, hogy a halak etetésére nagyobb hangsúlyt fektessen az 

egyesület. Ezenkívül az engedély árak változtatását is szükségesnek 

tartjuk, (halárak és MOHOSZ felé emelkedő költségek) miszerint az éves 



felnőtt 70.000 Ft, ifi: 35.000 Ft, gyerek 5000 Ft lenne. Az éves fogható 

halmennyiség (felnőtt) 15 békéshalra és 5 ragadozó halra változna, az ifi 

esetében ennek fele lenne fogható. Az emelkedő jegyárak miatt 

szeretnénk egy felnőtt sportjegy bevezetését is kezdeményezni, mellyel 

1db békés, 1db ragadozó hal elvitele lehetséges. Ennek ára 25.000 Ft 

lenne. 

- a társadalmi munkánál - a kötelező ledolgozandó óraszám felett - a 

megváltási díj 5000Ft/óra lenne 

- Idén szeretnénk a halak és a természet megóvása céljából kamerák 

beszerzését, telepítését kezdeményezni, illetve a horgászok részére egy 

belépési pontot kijelölni, melynél sorompó kerülne kialakításra, elkerülve 

ezzel az illetéktelen gépjárművek bejutását. Ezenkívül a halőri ellenőrzés 

fokozását is kezdeményezzük.  

- a MOHOSZ eszközökre is írt ki pályázatot, melyen szintén indultunk, egy 

Husqvarna 545 RX fűkaszára pályáztunk. Egyelőre a pályázat 

eredményeiről még nincs információnk. 

- a horgászrendben vannak egyéb változások is, ezen pontokat 

vastagítással emeljük majd ki, nem sorolnánk itt fel mindegyiket 

tételesen. Kérjük, hogy ezt majd mindenki figyelmesen tanulmányozza 

át, természetesen a közgyűlésen minden változtatásra kitérünk! 

- tagság megszűnése miatt a fegyelmi bizottságba új tag választása vált 

szükségessé. A vezetőség jelöltje Krüpl Tamás lett. 

 

 

 

 

 

 

 

Vértessomló, 2023. január 20. 

      Bús Imre s.k. 

      HE elnök 

 


